
 
 
 
 
 
Antrag auf Belegung und Anerkennung von WHZ-internen freien Wahlmodulen 
Application for occupancy and recognition of WHZ-internal elective modules 
(für jedes Wahlmodul ist ein gesonderter Antrag bis spätestens drei Wochen nach Semesterbeginn zu stellen/ a separate application 
form must be submitted no later than three weeks after the beginning of the semester) 
 
 
Name/ Surname:  
 
Matrikelnummer/ Matriculation Number:  
 
Seminargruppe/ Seminar Group:  
 
Anerkennung als /Recognition as 
 AMB/KFT285 (4 ECTS)  AMB/KFT286 (6 ECTS)  
 
Gewähltes Modul/ Selected Module:  
 
Modulnummer (ECTS)/ Module ID (ECTS):  
 
Modulbezeichnung/ Module Designation:  
 
 
Zustimmung des Studiengangverantwortlichen (dem Studiengang entsprechend): 
Approval of the responsible person for the degree programme (according to the degree programme): 
Zustimmung  ja /  nein (bei nein Begründung auf der Rückseite des Antrages)  
Approval  yes no  (If no, please enter a reason on the reverse page.) 
 
Name Studiengangverantwortlicher:  
Name of responsible for degree programme: 
 
Unterschrift, Datum :  
Signature/ Date: 
 
 
Zustimmung des Modulverantwortlichen:  
Approval of the responsible for the module: 
Zustimmung  ja /  nein (bei nein Begründung auf der Rückseite des Antrages)  
Approval  yes no (Please enter a reason on the reverse page.) 
 
Name Modulverantwortlicher :  
Name of responsible for the module: 
 
Unterschrift, Datum :  
Signature/ Date: 
 
 
Zustimmung des Prüfungsausschusses 
Approval of the Examination Board 
 
Die Zustimmung zur Anerkennung des beantragten Moduls als Wahlmodul wird  
Approval for the recognition of the respective module as elective module is 
 
erteilt   nicht erteilt  (Begründung auf der Rückseite des Antrages)  
provided  not provided  (Reasons provided on the reverse page of the application form) 
 
Für die organisatorische Abstimmung mit anderen Pflicht- und Wahlmodulen ist der beantragende Student selbst 
verantwortlich. Ein Anspruch auf Stundenplananpassung besteht nicht.  
The applicant is responsible for the organisational coordination with other compulsory and elective modules. The student 
is not entitled to any adaptation of the timetable. 
 
Name Prüfungsausschussvorsitzender : Prof. F. Forbrig  
Chairman of the Examination Board 
 
Unterschrift, Datum :  
Signature/ Date: 
 


